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A 
kommunikáció 

fontos. Közhely, de így 
van, és úgy érzem, hogy én alap-

vetően jó vagyok benne. 2015-ben 
már felkeltette érdeklődésemet az akkor 

újonnan létrehozott Kommunikációs elnök-
helyettesi tisztség, így nyáron részt is vettem 

az EHÖK Vezetőképzőjén ebben a szekcióban. A 
pályázással viszont annyit vártam, hogy lemarad-
tam róla – talán nem is baj, ismerve a tisztség körül 
kialakult nagy sebességű személycserehullámot.
Jegyzőkönyvvezetőnek pályázva említettem, és re-
ményeim szerint meg is valósítottam, hogy igényes 
munkát adok ki a kezeim közül, ez pedig a tiszt-
ség betöltéséhez elengedhetetlen. Az utóbbi idő-
ben tagja vagyok a Nyúz szerkesztőségének 

olvasó- és tördelőszerkesztői minőségben, 
talán ez is fémjelzi, hogy tudok magas 

színvonalon működni; a megszer-
zett tapasztalatot jelen pályá-

zat írásakor is felhasz-
náltam.

M
oti

váció és tapasztalat

1991-ben 
születtem Budapes-

ten. 2010-es érettségizésemet 
követően a Semmelweis Egyetemen 

töltöttem néhány évet, hozzátok 2014-ben 
kerületem biológia–kémia szakra. Azóta – rö-
vid kihagyástól eltekintve – aktív résztvevője 
vagyok az Önkormányzat működésének, a 

legutóbbi ciklusban jegyzőkönyvveze-
tőként találkozhattatok velem.

Bemutatkozás

A leg-
nagyobb kihívást 

számomra a percenkénti kö-
zösségimédia-figyelés fogja jelente-

ni, mivel ez igen távol áll tőlem ereden-
dően. (Rákóra érkezéskor is kikapcsoltam 

a telefonomat, majd induláskor kapcsol-
tam vissza, amikor közölték, hogy idén már 
egyébként van rendes vétel.) Ebben tehát 

fejleszteni fogom magam, hiszen tisztá-
ban vagyok azzal, hogy így az egész 

ELTE TTK HÖK frontvona-
lába kerülök.

Kihívás



A ko-
rábbi kommuniká-

ciós tisztségviselői pályázato-
kat tanulmányozva láttam egy irányt, 

amelybe elindultunk, és amelyet alapvetően 
jónak tartok. A Facebook oldal pörög, a hiányos-

ság ott mindössze annyi, hogy továbbra is ömlesztve 
érkeznek a tartalmak. Azt sajnos, hogy hány hallgatót 

érnek el a posztok, nem látom, de az Instagramnál min-
denképp többet. Ezen problémák megoldása szerintem nem 

bonyolult feladat, az EHÖK Instagram oldala például eléggé 
pörög, onnan el lehet lesni a taktikát.

Legfontosabbnak egyébként az együttműködést érzem annak min-
den értelmében. Nem szeretném, hogy az össztétékás gólyatábor 
egyedüli legyen a sorban, ahhoz viszont, hogy folytathassuk a meg-
kezdendő hagyományt, a szakterületeknek kommunikálniuk kell 
egymással; ebben látom például magamat – egyelőre potenciális 
– közvetítőnek. Ez egy remek lehetőség, de ahogyan a háttérben 
látható hullám, ez is értő kezeket kíván, hogy ne csak romboljon.
Együttműködést várok ezen kívül minden tisztségviselőtől (meg-
lepő), Ezzel nem gondolom, hogy baj lenne, a Slack egyébként 
is elég jól működik, amennyire látom. A Nyúzzal való koope-
rációmmal mindenesetre aligha lesznek problémák, legfel-

jebb vasárnap éjjel érkezik majd egy HÖK-ös cikk… 
Végül pedig szeretnék minél több embert bevonni a 

kommunikációs folyamatok tervezésébe; sokfé-
lék vagyunk, nem létezik olyan ember, aki 

képes mindenkit megszólítani – ilyen 
csoport sem igazán létezhet, de 

több szem többet lát.

Tervek

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat; 
remélem, alkalmasnak találsz a poszt betöl-
tésére és meg tudsz tisztelni bizalmaddal.

Köszönetnyilvánítás


